
Referat af brugerrådsmødet 31/3-2015. 

Deltagende : 

Lasse, Charlotte, Hanne, Heidi, Camilla, Natalie, Sofie, Karina, Tanja, Annelise og Ulla 

Vi bød de nye medlemmer velkommen og tog en præsentationsrunde. 

 

Klubben: 

Der ses på om klubben skal certificeres. 

Der har været generalforsamling og Sille, Sofie og Tony blev valgt ind. 

Der er planlagt arbejdsweekend 18+19/4. 

Der er afholdt tur til Hingstekåring i Herning. Det overvejes om det næste år gøres som  en endags tur. 

Der har været afholdt stævne i spring med flot overskud på ca. 10.000 kr. Næste springstævne er planlagt 

til 6+7/6. 

 

Ridecentret: 

Der planlægges stævne for rideskolen. Der er kommet 2 nye heste Kiki og Tea og Linse er sendt retur. 

Samtidig ses på general udskiftning af hestene, da mange har været længe i rideskolen. 

Der er ved at blive lavet nye staldkontrakter og samtidig prøves det af at man for 4500 kr kan få all inklusiv. 

Foldene er og har været meget våde. Kommunen er på banen om hvad vi kan gøre fremadrettet, da det er 

et stort problem, som gør det svært at få nye pensionærer. Samtidig ses på renovering af gårdspladsen.  

Pt. er der 17 tomme bokse – 5 nye pensionærer er på vej ind. 

Muligheden for at få en pædagog ansat om eftermiddagen undersøges, da vi har en del piger gående, som 

ikke har part eller lignende men blot bruger ARC som en klub. 

Charlotte undersøger hvorfor referater mv. ikke kommer på hjemmesiden. 

Miljøet i rideskolen skal der arbejdes på. I denne forbindelse laves en brugerundersøgelse. 

Der har været indbrud i nærliggende klubber, Charlotte undersøger hvad der kan være af mulighed for 

overvågning. 

Der er kværke i Jylland, så regler mv. for denne situation repeteres for personale og pensionærer, så vi er 

beredt, hvis dette skulle ramme os. 

Næste møde tirsdag 26/5 kl. 18. 


